

南投客運1路暨大往返埔里區間公車班次表(113.9.7~113.12.29)
Nantou Bus: Route 1 National Chi Nan University(NCNU) <-> Puli Shuttle Bus Schedule

星期一至五 Monday through Friday		星期六 Saturday		星期日 Sunday			
暨大→埔里 NCNU → Puli 行政大樓發車 Departure from Administration Building		埔里→暨大 Puli → NCNU 埔里站發車 Departure from Puli Main Station		暨大→埔里 NCNU → Puli 行政大樓發車 Departure from Admin. Building		埔里→暨大 Puli → NCNU 埔里站發車 Departure from Puli Main Station	
08:10	08:20	07:30	07:40	08:40	08:10	08:40	08:10
08:40	09:10	08:10	08:20	09:40	09:10	09:40	09:10
09:40	10:10	08:30	08:40 x2	10:40	10:10	10:40	10:10
10:20	10:40	09:10	09:40 x2	11:40	11:10	11:40	11:10
11:10	11:40	10:10	10:40	12:40	12:10	12:40	12:10
12:10	12:40	11:10	11:40	14:40	14:10	13:40	13:10
12:20(週三、五限定) (Only for Wed. and Fri.)		12:10	12:40	15:40	15:10	14:40	14:10
13:10	14:10	13:10	13:40	16:40	16:10	15:40	15:10
14:40	15:10	14:40	15:10	17:40	17:10	16:40	16:10
15:40	16:10	15:40	16:10	18:10	18:10	17:10	16:40
16:40	17:10 x2	16:30	16:40	18:40	19:10	17:40	17:10
17:20	17:40	16:50	17:10	19:40	20:10	18:10	17:40
18:10 x2	18:40	17:40	18:10	20:40	20:40	18:40	18:10
19:10	19:40	18:40	19:10	21:10	21:40	19:10	18:40
20:10	20:50	19:40	20:20	22:10		19:40	19:10
21:40	22:10	21:10	21:40			20:10	19:40
						20:40	20:10
						21:10	20:40
						21:40	21:10
						22:10	21:40

一、公車站：行政大樓、中餐廳、科技學院、學人會館、中城、下城、坪頂、愛蘭橋、崎下、大成國小、中山安七街口、榮民診所、新市場(埔里郵局)、仁愛公園、中華電信、埔里站

Bus Stops: Administration Building, Cafeteria, College of Science and Technology, Faculty Dormitory, ZhongCheng, XiaCheng, PingDing, AiLan Bridge, QiXia, Da-Chen Elementary School, Zhongshan Rd. - An 7th St. Intersection, Veterans Clinic, Puli Brewery, New Market (Main Post Office), Renai Park, Chungwa Telecom, Puli Main Station

二、連續假日：連假前面期間行駛週六班次，連假最後1日行駛週日班次。單獨1日假日：行駛週六班次。例：113/04/03、04、05、06行駛週六班次，113/04/07行駛週日班次。

Consecutive Holidays: During the days leading up to a consecutive holiday, the bus will run on the Saturday schedule, and on the last day of the holiday, it will run on the Sunday schedule. Single-Day Holiday: Operates on the Saturday schedule.

三、如因颱風或天災南投縣宣布停止上班上課，則全面停駛。

If a typhoon or natural disaster leads to Nantou County announcing a suspension of work and classes, all services will be suspended.

四、班次時間後標 代表該班次為無障礙公車，無障礙公車可能因車輛保養或司機休假而臨時調整，如有不便，敬請見諒。

Trips marked with indicate that the bus is an accessible vehicle. Please note that accessible bus services may be temporarily adjusted due to vehicle maintenance or driver leave. We apologize for any inconvenience this may cause.

五、本表適用於學期中，必要時調整，以南投客運網站公告為主。

This schedule is applicable during the academic semester and may be adjusted as necessary. For the most current information, please refer to announcements on the Nantou Bus Company website.

六、南投客運諮詢電話NAN TOU BUS Inquiry Phone Number：049-2984031

